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Abstract (en)
The device has telescopic struts (1) on which a slab and/or balcony formwork platform is rested. The struts are configured for moving the platform
without crossing between a folded position of installation and a deployed position, where the platform achieves height of service. The struts include
sliding elements formed of a shaft (10) and slides (11, 12) stacked one on another in a telescopic manner. Removable motorization units (M1, M2)
of struts assure sliding of elements. Each of the struts is formed of two pairs of sliding elements, where each pair of the elements has motorization
units. Independent claims are also included for the following: (1) a slab and/or balcony formwork system, comprising a formwork platform (2) a
method for forming a slab and/or balcony.

Abstract (fr)
L'invention concerne un dispositif pour déplacer une plateforme de coffrage de dalle et/ou de balcon, ledit dispositif comportant des étais
télescopiques (1) sur lesquels est destinée a reposer ladite plateforme, lesdits étais étant configurés pour déplacer ladite plateforme, sans la
traverser, entre une position repliée d'installation et une position déployée ou la plateforme atteint une hauteur de service, lesdits étais comprenant
des éléments coulissants (10, 11, 12) s'emboitant les uns dans, ou sur, les autres de fagon télescopique, le coulissement desdits éléments étant
assuré par au moins un moyen de motorisation (M1, M2) propre a chaque étai, se caractérisant par le fait que chaque dit étai est formé d'au moins
deux paires d'éléments coulissants (10, 11, 12), chaque dite paire d'éléments coulissants disposant de son propre moyen de motorisation (M1, M2).
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